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Norrmalms stadsdelsförvaltning 

Sankt Eriksgatan 117 

Box 45075 
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Telefon 08-508 09 000  

 

stockholm.se 

 

Förvaltningsgruppsmöte den 15 november 2018 

Arbetsgivarrepresentanter 

Susanna Halldin Olsson, tf. stadsdelsdirektör 

Helena Andersson, tf. chef äldre- och socialtjänstavdelningen 

Linus Olsson, bitr. avdelningschef äldre- och socialtjänstavdelningen  

Pirjo Dahlgren Jespersson, chef avdelningen för verksamhetsstyrning 

Therese Rosén, chef parkmiljöavdelningen norra innerstaden   

Maria Härenstam, chef administrativa avdelningen  

Karina Karlström, stabschef  

Ann-Sofi Herneblad, HR-konsult 

Gunilla Schedin, sekreterare 

 

Arbetstagarrepresentanter 

Katarina Lindbäck Tell, Lärarförbundet 

Kjell Bygdén, Kommunal 

 

Tid: 

Torsdagen den 15 november 2018, kl.13.00 – 13.35    

Plats: 

Konferensrum Kungsträdgården, Sankt Eriksgatan 117, plan 4  

 

§ 1  
Anmälan av övriga frågor och fastställande av dagordning  

Inga övriga frågor anmäldes. Dagordningen fastställdes.  

§ 2  
Dag för justering  

Protokollet från dagens möte justeras fredagen den 16 november  

2018.   

§ 3  
Anmälan av föregående protokoll och eventuella kvarstående 
frågor 

Protokollet från föregående möte lades till handlingarna.  

Ann-Sofi Herneblad kommer med anledning av fråga från SACO att 

informera om frågan om friskvårdsbidrag och friskvårdstimme under 

punkt 5 – Arbetsmiljö och hälsa.  
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§ 4  
Information från arbetsgivaren  

Helena Andersson informerade om att Susann Wase anställts som 

aktivitetsansvarig på den nyinrättade enheten för förebyggande 

arbete. Annelie Unosson Weis, bitr. enhetschef på beställarenheten 

äldreomsorg, har sagt upp sig. Rekrytering av ny bitr. enhetschef har 

påbörjats.  

 

Therese Rosén informerade om att ett ärende om förlängning av 

entreprenadkontrakt angående parkskötsel kommer att tas upp på 

stadsdelsnämndens kommande sammanträde.   

 

Maria Härenstam uppgav att arbetet med VP 2019 pågår. 

 

Pirjo Dahlgren Jespersson uppgav att centrala förhandlingar pågår 

när det gäller samverkansavtalet.  

 

Susanna Halldin Olsson informerade om stadens förslag till budget 

2019. Antalet inriktningsmål har minskats från fyra till tre. Även 

antalet verksamhetsmål har minskats.    

    

Av förslaget framgår vidare:   

 Förskoleschablonen höjs med 2 procent.  

 Fr.o.m. den 1 februari kommer barn till föräldralediga att ha rätt 

till förskoleplats 30 tim./vecka mot för närvarande 40 tim./vecka.  

 Ytterligare satsningar på barn och unga. 

 Ökad samverkan mellan socialtjänsten, skolan och polisen. 

 Förstärkt familjehemsvård. 

 Förstärkt föräldrastödsprogram. 

 Förbättrad arbetssituation för socialsekreterare. 

 Ökade möjligheter för funktionshindrade att komma ut på 

arbetsmarknaden.  

 Större fokus på valfrihet för äldre.  

 Förenklad biståndsbedömning. 

 Frågan om att inrätta en boendegaranti ska utredas.  

 Fokus på trygghet inom alla verksamhetsområden. 

 Utveckling av arbetet med ordningsvakter.  

 

§ 5  

Arbetsmiljö och hälsa 

Ann-Sofi Herneblad informerade om sjukfrånvaron 2018 jämfört 

med 2017. Sjukfrånvaron har totalt sett minskat. Korttidsfrånvaron  

är något lägre än förra året. Antalet personer med fyra eller fler 

sjukfrånvarotillfällen per år har däremot ökat medan antalet  
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personer med mer än 90 dagars sjukfrånvaro är markant färre än 

2017.   

 

Ann-Sofi Herneblad informerade också om friskvårdsplanen för 

2019, som nu är klar. Hon uppgav bland annat att friskvårdsbidraget 

på 1 500 kr/år kvarstår. Pirjo Dahlgren Jespersson uppgav att 

förvaltningen konstaterat att många medarbetare, framför allt inom 

förskolan och äldreomsorgen, haft svårt att utnyttja möjligheten till 

friskvårdstimme. Förvaltningen anser därför att friskvårdsbidrag är 

mera rättvist eftersom det kan utnyttjas av flera.  

 

§ 6  

Jämställdhet och mångfald 

Inget att rapportera. 

 

§ 7  

Information från de fackliga organisationerna 

Katarina Lindbäck Tell uppgav att Lärarförbundets avtal nu är klart 

och innebär bland annat att alla förskollärare får ett lönelyft på 2,4 

procent.  

 

§ 8 

Övriga frågor 

Inga övriga frågor togs upp.  

 

________________________ 

Gunilla Schedin   

sekreterare 

 

 

Justeras 2018-11-16    

 

För arbetsgivaren  

 

_________________________ 

Susanna Halldin Olsson  

tf. stadsdelsdirektör 

 

 

För arbetstagarorganisationerna  

 

__________________________  __________________________ 

Katarina Lindbäck Tell    Kjell Bygdén          

Lärarförbundet       Kommunal        

      


